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InterPelacje !

1. Mieszkarlcy Michelina pytajq na jakim etapie prac jest budowa drogi alternatywnej do alei Jana Pawla II
w tn osiedlu.

2. Jakind przeslankami kierowal siq pan prezydent desygnujEc do rady nadzorzej MPK Sp. z o.o. we

Woclawku swojego zastqpce Kriysztofa Kukuckiego, naruszaj4c panuj4ce do tej pory standardy

i obyczaje wloclawskiego samorz4du.

Dlaczego, pomimo pozyfywnych odpowiedzi na moje interpelacje miasto nie usuwa uschniqtych konar6w

drzew w ciEgach ulicznyctr, co zagraiabezpo6rednio naszym mieszkaricom. Kolejne uschniqte

konary s4 na drzewie naprzeciwko Centum Uslug Wsp6lnych przy ul. Wojska Polskiego.

4. Po raz kolejny kieruje sw6j wniosek o usuniqcie licznych wyboj6w na ul. Swi_etlanej w Michelinie.

Dotychczaiowe latanie tych ubytk6w nie przynosi spodziewanych efekt6w i dlatego konieczny

bylby remont generalny tej drogi.

S. Liczni uiytkownicy niedawno oddanego parku na Slodowie Pytaje, w iaki spos6b miasto zamierza

rozwi4pai problem braku toalet na tak du2ym terenie rekreacyjnym'

6. Proszq o usuniqcie uschniqtych 6 sztuk krzew5w ozdobnych i nasadzenie nowych w otoczeniu

po*oit a czynupowstar{czego z 1863 roku, znajdujqcego siq w cenul:m osiedla Michelin przyAlei

Jana Pawla II.


